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z posiedzenj-a Komisj j. OÉwiatyrKultury i Sportu
w dniu 1! maja 1992r.

Przewodnicz4ey na wstqpie zapoznat-  Komisjq z porz4dkiem Sesj i

na dzLen 22 maja 1992r.  ¡  poinfornowal równ1eá üe uczestniczyZ w Sej-
raj-ku Samorzqdowym Województwa Kieleckiego, z którego to spotkania
chEtnie przekaúe uwagi w dalszej  czgéci  posiedzenia.
-  uchwata o optratach za wodq i  écieki

podwyáka o 1002ó w kategor i l  najniászeJ d1a placówek oéwiatowych

Jak d1a odbiorców prywatnych,

konisja wnosi o poszerzenie najnLhszeJ grupy o placówki kultury

i  sportu.
- Problemy bezrobocia I opieki spolecznej na terenie gniny

sprawa opfeki dziecf z rodzin patologicznych -ogólnie w bieáqc¡'m
roku obJQto /za 4 a-cef BO0 rodzin /  1200 w roku 1gg1/,  9 rodzln
zastqpczychrudzlelano pomocy f inansowej na znniejszenle kosztóvü
nieszkaniowych, w rodzinach niepeZnychrwielodzietnych, o niskin
dochodzierw kt$rych üyiq osoby uporí ledzone udzielono zasfZków
celowych na odzLeü, opaZr zakup podrqcznikdw 1 przyborów szkolnycl
za internaty dzleci poza domen ¡ z& energiq. 0ptacane sq równieá
obiady w szkoZach, bony na posilki do baru.
Ifunisja wnioskuje aby ezynlé starania by doeierajqee d.o gniny
dary kierowane byZy do oérodka Pomocy spolecznej, który winien
byé koordynatoren v, zakresie rozdzlalu.
praca socjalna 0érodka loraocy Spotrecznej

wspóZdzialanie pracownlków socialnych z rodzlnaml w przezwyeLqüa-
niu proble¡nów, wystQpowani.e o allmenty, zaZ.atwianfe tíhnycin spr.aw

sprawa reorganizaelt sieci przedszkolneJ na terenie nlasta
Frzewod.niezarcy przedstawlZ sytuacj q ogó1nq, d.zieel ubywa w przed,-
szkolach r rr? co rua wplynr zwiEkszenie bezrobocia,
Frzedszkole PKI - ogZoszony przetarg pTzen }KP, ?'atz4d zadeeydowaL,
áe b€dzie dqüytr do przeJQcia przedszkola nleodpZatnle,
KonisJa wnloskuJe o zobowLqzanfe Zatz1d:u d.o pozyskanfa ¡r:zrÉnrkÉr "
obiektu na cele Brzedszkola aby d.aLeJ funlccJonowaZo.
Przewodn:l cz'qcy Konisi.i zgTosLZ postrrJ.at raby w naks¡rnalnyu stopniu
wyprowadzlé zerówki ze Szkoly ![r 4.
Konisja wnioskuJe, JeéL1 pnzy z4czenlu przedszkoli pozostanj.e

sprzet kullnarny wskaza¡re byZoby przekazanle tego sprzetu do Ssko-

ly llr {.,
PrzewodnLez1ey KonisJÍ poinfomowal ,üe przy Szksle l{r 2 Jest usáll-

woÉé utwórzenia 1 sddzla?u przed.szkolnego.
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Kierownik Wydziatru 0rganíz,L Spraw Obywatelskich -  p.Anna Stawecka
przedstawi la spraw? l ikwÍdacj i  Przedszkola l i l r  1 :
ogóZem mie jsc  taczn ie  z  1 -k+ ,  435,  zapLsanych dz iec i  364,
wo lnych mie jsc  zqczn j -e  z  1 -kE 121,  po  wn ioskowane j  l i kw idac j i
p o z o s t a j e  j e s z c z e  7 9  m i e j s c  w o l n 3 r c h .
Para f ia  Sw.Tró icy  wys t4p i ta  w zwLqzku z  pod lqczan iem c .o .  do  budyn-
ku sióstr  zakonnyeh o dof inansowanie 15O nln.zL na podzaczenie
Przedszko la  Nr  1 .
Wraz z l lkwidaeiq przedszkola bqdzie zaehodztta konie eznoÉó t i t<wi-
dac j i  9  e ta tów.
Konr is ja jednogtoénle wypowiedzíaLa siQ za l lkwidacjq Przed.szkolalr i r
Takúe JednogtroÉnie Kouis ja wnioskuje o potqczenie Srzedszkol i  Nr z
i  Nr  5 .
PodziaZ funduszu socjalnego r¡s i .  TazostaZoÉó funduszu wynosi  15mln.ztr
Propozycja PrzewodniczEcego Komisj i ,  aby przeznaezyé te érod.ki  na
doflnansowanj.e wyróZnionych ?-ch Zespotów na ilarcerski Festlwal
Kul tury Mtodzleáy Szkolnej  /Zagaje I  Potok/r jest  to wyjazd szkole-
niowy, udzLaZ 1 dziecka ok.  1rJ m]-¡ .z l .  Jeél i  n ie znajd.z iemy moál1_
woéci  d.of inansowanian dzieci  n ie bqd4 nogly uczestniczyérponiewaá
rodzice nle bqdq w stanie zapewnié érodków w takiej  wysokoéci .
Pani Skarbnik P.Bo üena Ciepluch przed.stawiZa propozyejq zaopiniowa-
Yq. ptzez Komisj q ztozonE ze Zwiqz]xu Rolników Indywidualnych i Kótek
Rolniczych:
-  4r  5 mln.  na sf inansowanle wypoczynku dzieci  Szkoty SpecjalneJ,

5 ¡a1n, dla zespofu przy Kole Gospodyá wiejskich w Jasionnie,
-  resztq na uroczystoéci  doáynkowe.
lani Porqbska-Itaniara zgtosLta trzecLq propozycjE sfinansowanie
wypoczynku d1a trojga upoéledzonych dzieci  ze Érod.owiska wiejskiego.
Sprawa budowy SzkoZy Nr 4
Przewodniczarcy KomisJi  poinformowaZ obecnych, he w ezasie ¿rocuys-
toÉcl zawieszenia krzyhy pad.try obietnice pokaánego d.ofinansowania
budowy Szkoty ze strony hzewod.nlcz4eego Rady, eo nie zostalo speZ-
nione. Aktualnie brak iírodków, od l istopad.a nie pZacone nale¿noéci
ok, 2 m1d. Kurator przekaza?. 9OO mln. Chodzi o pomoc w do$irrá¡.sowá-
niu konstrukcj l  daehowej,  któreJ catrkowity koszt  wyniesie oketro
1 . 200 mln. zl. , sprawa zapT.acenia okolo Br-ca sierpnia.
Pan leksa proponuier aby zaprosió Kuratora,  bowiem nie real izuJe
zobowL4zania zTotówka za zlotówkQ, zalega jeszcze z ub.roku na Skro-
n1ów 110 mln ,zZr  co  t rac i  war toéé.
Ponadto zwrócono uwagg na zmiane przeznaczenia érodków zebranych

na basen; które sig dewaluujE. Srodki zaleca signunÍeéeió na rachun-
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ku wysokoprocentowym.

Pan burrnistrz wyjaÉniZ, 2e na 15.05.92 brakuje 1li/o zaplanowanvch
dochodów,  ogó lny  brak  Érodków n ie  pozwala  na  zadek la rowan ie  jak ie j -
kolwiek pomocy dla Szkoly,  jeÉt i  roówi s iq o spotkaniu z Kuratorem,
to  na leza toby  coÉ zadektarowaó,  0  sy tuac j i  f inansowej  bqdz ie  moána
coÉ powiedz ieé  pod kon iec  s ie rpn ia .
0statecznie zdeeydowatlo, he nie ma przeszkód w spotkaniu z Kura-
torem, uzgodnienia majq dokonaó P¡zewodnLezEcy Konis j i  p.r . ,udwik
Maksalon z p.Burnistrzem.

Nastqpni€ p.r ,eksa poinformowaz KomisJq, he jutro o god.z.  1o-teJ
bqdq ustalenia Komioji ¿/u zaawansowanla renontu Szkoly w Skro-
niowler rr& piqtek zostan4 przygotowane na sesJq w fornie sprawoz-
dania,

Pan Bu¡:mistrz poinformowat KomtsJE o wynianie mtád.zLeüv z miastem
Feignies paprzez wzaienne finansowanie pobytu wt.od.zieüy przez ro-
dziców, ponad.to na gminie cíqhy ogronne zadanle organizacyjne
w zakresle realizacJf. programu promowanego w surople -Obozu Dzle-
dzictwa Enropejsklego od 20.07 do 9.08,1992r, ,  w ranach którego
przewidziane sq praee przy restauracjt Klasztoru.
ttruagi przekazane przez Przewodniczqcego KomisJi, ze spotkania
na Sejniku fumorzqdowyn:
- propouyeie o utworzeniu gmlnnego oérodka oéwiaty i wychowanJ-a,

postulowano, aby zapoznaé sie ze statutem takiego oérodka, który
iuit funkcjonuje, wynaga to Jednak rzetelnego przygotowania orga-
nlzacyjnego.

Na tyna po siedzenie zakoítczono.
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